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Datum 
 
Aanvangsuur 

17/12/2024 
 
19h00 
 

Locatie Beenhouwerstraat 28, Willebroek 

 

Genodigden: Bieke Verscheure, Bart Thijs, Christian Steenackers, Jean-Paul Beusen, Bruno Roels,  

Niki Devoldere, Simon Plasschaert 

Verontschuldigd: Hans Feryn 

Tijdswaarnemer: secretaris – Jean-Paul Beusen 

 
 Agenda:  
 
Goedkeuring verslag vorige vergadering - Verslag wordt goedgekeurd 
 
 

1. Begroting 

Er zal een meer gedetailleerd overzicht gebruikt worden om de begroting 2025 op te maken, dit 

overzicht moet het ook gemakkelijker maken om tussentijds financiële updates aan te leveren. 

Tegelijk wordt er een nieuw dossier opgestart bij het boekhoudkantoor zodat er een “tabula rasa” kan 

gedaan worden van oude boekingscodes die doorheen de jaren de jaren zijn opgemaakt. Nu er een 

nieuw beleidsplan, acties, doelstellingen, … zijn geformuleerd is dit het ideale momentum om ook 

boekhoudkundig met een nieuwe lei te starten.  

Begrotingsgewijs worden er een aantal assumpties voorgelegd aan de RvB en goedgekeurd. 

2. Jaaractieplan 

Het jaaractieplan 2025 werd opgemaakt in een nieuwe template met als doel om dit veel meer als 

tool te gebruiken ipv. een statisch document. In dit jaaractieplan zijn duidelijke verantwoordelijken en 

timings toegewezen en is er een link gelegd met de begroting. Hierdoor fungeert het als 

opvolgingstool en schematische taakomschrijving van alle medewerkers. 

3. Ledenoverzicht 

Discussie: personal trainers sluiten aan met hun leden onder de vorm van “club”. Moeten we criteria 

opstellen om als club te worden beschouwd? 

De inzet op de ongebonden sporter loont en zal op termijn mogelijks ook door Sport Vlaanderen 

erkend worden. Het is een én én verhaal waarbij de federatie zeker moet blijven inzetten op de 

ongebonden sporter. Clubs zitten momenteel met wachtlijsten dus kunnen deze ongebonden sporters 



toch niet opvangen. Er zijn tijdens de transferperiode ook nog steeds meer personen die vanuit de 

federatie overstappen naar een club. De omgekeerde transfer (clubs naar federatie) zie je iets meer 

bij de doorwinterde lange-afstandsatleten. De federatie heeft als finaliteit om de rechtstreeks 

aangesloten leden zoveel mogelijk richting clubs te begeleiden maar het is nu eenmaal een realiteit 

dat clubs nooit alle ongebonden sporters kunnen / willen opvangen. Hier speelt de federatie op in. 

Qua criterium om een atletengroep onder begeleiding van een personal trainer als club te 

beschouwen: 

- is deze personal trainer opgeleid? 

- Is er een vast trainingsaanbod? 

- Staat de werking open voor buitenstaanders of kunnen externen niet aansluiten? 

 

4. Terugkoppeling commissies en werkgroepen 

a. Werkgroep multisport – niet samengekomen sinds vorige RvB 

b. Werkgroep marketing – niet samengekomen sinds vorige RvB 

c. Topsportcommissie – niet samengekomen sinds vorige RvB 

d. Commissie gezond en ethisch sporten  

Deze commissie heeft een advies geformuleerd mbt. verplichte medische screening voor het 

afsluiten van een wedstrijdlicentie.De RvB gaat akkoord met afschaffing van verplichte medische 

attesten met ingang van 1/1/2025 en, in de plaats daarvan, nog meer in te zetten op sensibilisering 

via oa.:Website, Verwijzing op de licentie, Vermelding bij inschrijving voor wedstrijden, Acties gericht 

aan de atleet maar ook ouders, Vermelding op de wedstrijdkalender, Vermelding op de 

atletenbriefing, Social media, Nieuwsbrieven, Integratie in trainersopleidingen, Link met artsen om 

bij enige twijfel verder medisch onderzoek in te plannen, … 

e. Financiële commissie – niet samengekomen sinds vorige RvB 

f. Technical officials commissie – niet samengekomen sinds vorige RvB 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



5. Circuits 2025 

Na evaluatie van zowel het circuit als de huldigingen in 2024 wordt er beslist om in 2025 meer te 

investeren in het circuit zelf en minder in een afsluitend evenement. De totale budgetaire impact 

blijft hetzelfde maar de klemtoon wordt meer op het sportieve gelegd. Om de kwaliteit van de 

huldigingen te bewaren wordt er een alternatief gezocht voor de dure zaal, in eerste instantie zullen 

we proberen om de link te leggen met partners om dit op te vangen. 

 2024 2025 

Huldiging - €15k - €5K 

T³ - €22K - €32K 

6. Update BE3 

Werking BE3 

Er is een absoluut gebrek aan communicatie is richting de commissies en vrijwilligers dit leidt tot 

frustratie en ergernis bij deze vrijwilligers.  

Korte deadlines om contracten goed te keuren of beslissingen te nemen zonder context is iets wat 

niet kan verwacht worden van bestuurders. 

Commissieleden worden onvoldoende verantwoordelijk genomen voor hun werkgroep. 

3VL binnen BE3 

Het is geen verplichting dat voorzitters van de liga’s ook hun rol als ondervoorzitter opnemen dit is 

enkel een aanbeveling.  

In de nieuwe statuten wil 3VL vermijden dat er genderquota worden toegepast en vermijden dat 

voorzitters automatisch ook een rol als ondervoorzitter opnemen. 

De taakverdeling moet duidelijk zijn en iedereen moet vertrouwen krijgen om die rol in te vullen, 

lange mailconversaties of onduidelijke procedures moeten vermeden worden. 

7. Operationeel – bestuurlijk 

De leden van de RvB bespreken een “case-oefening” waarbij er dieper wordt ingegaan op situaties 

met bijhorende vraag als deze óf operationeel óf bestuurlijk dienen opgevolgd te worden. Dit om de 

grijze zone die tussen deze niveaus geldt iets beter af te lijnen in de toekomst. 

8. Ontslag voorzitter 

Huidig voorzitter, Bieke Verscheure, geeft aan haar mandaat te willen neerleggen owv. Privéredenen. 

Deze beslissing wordt officieel bevestigd via mail aan de leden van de RvB op 19/12. Naar aanleiding 

van deze beslissing wordt er op korte termijn een nieuwe RvB ingepland op 26/12 om de volgende 

stappen te bespreken. 


